
Van: geanonimiseerd  
Verzonden: donderdag 28 maart 2024 22:54 
Aan: griffie <griffie@huizen.nl> 

Onderwerp: Het laatste stuk vruchtbare landbouwgrond van Amsterdam!! 

T.a.v. Burgemeester en Wethouders en de gemeenteraad van de gemeente Huizen:: 

Mijn naam is geanonimiseerd en ben inwoner van de gemeente Bloemendaal, onderdeel van 
het gebied M.R.A. (Metropoolregio Amsterdam). 
Ik maak me ernstig zorgen hoe er met de natuurlijke omgeving wordt omgegaan, met name 
in de omgeving van Osdorp, Amsterdam. 
Hier ligt de Lutkemeerpolder, een prachtig stuk landbouwgrond (60ha), rijk aan mineralen en 
nutriënten, onmisbaar voor de groei van gezonde 
gewassen, al vele jaren lang. 

Nu dreigt dit gebied voor toekomstige generaties verloren te gaan. De gemeente Amsterdam 
wil hier nog meer distributiecentra ( grijze dozen ) 
bouwen. WAANZIN !!  
Een groot aantal bewoners uit Amsterdam-west en daarbuiten willen hier graag een 
voedselpark realiseren voor de bewoners uit deze omgeving. 

De Europese klimaatplannen zijn al flink afgezwakt met gevolg dat de doelen van Parijs niet 
gehaald zullen worden. Dit betekent dat de weersvoorspellingen 
en de daarbij behorende hoeveelheden neerslag onvoorspelbaar zullen worden en dat 
bouwen in een polder 5 meter onder N.A.P. GEKKENWERK is.  
Geef water de ruimte op momenten dat het nodig is. Zie ook bijlage zienswijze waterschap. 

https://voedselparkamsterdam.nl/waterschap-gaat-zienswijze-lutkemeerpolder-actief-
uitdragen/ 

Dat het anders kan vertelde onlangs Iris Poels, lid kernteam Stichting Voedselpark 
Amsterdam, tijdens haar inspreekbeurt bij de commissievergadering 
Landelijk Gebied / Provincie Noord-Holland op 11 maart jl. (zie bijlage) 
Als gemeente maakt u deel uit van het M.R.A. en kunt u invloed uitoefenen om deze 
plannen, het bouwen van distributiecentra in dit vruchtbare gebied vol 
biodiversiteit, een halt toe te roepen. 
Steunt u het plan voor een Voedselpark voor de Amsterdammers, ga naar: 

https://redonsgroen.nl/ 

en teken de petitie. 

Voor toekomstige generaties, reken ik op U. 

Met bezorgde groet, 

geanonimiseerd 

mailto:griffie@huizen.nl
https://voedselparkamsterdam.nl/waterschap-gaat-zienswijze-lutkemeerpolder-actief-uitdragen/
https://voedselparkamsterdam.nl/waterschap-gaat-zienswijze-lutkemeerpolder-actief-uitdragen/
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Inspreken bij de commissievergadering Landelijk Gebied/ Provincie
Noord-Holland op 11 maart 2024

Geachte commissie,

Hartelijk dank voor uw aandacht voor de laatste 60 hectare vruchtbare
zeekleigrond van Amsterdam, de Lutkemeerpolder.

Mijn oproep aan u is, ga in gesprek over de toekomst met de andere
aandeelhouders (gemeente Amsterdam, gemeente Haarlemmermeer en
Schiphol) van SADC, om het tij te keren en er een bedrijventerrein te maken
waar gezond water en een gezonde bodem, echt de basis zijn. Verdiep u in het
Bodemplan van Stichting Voedselpark Amsterdam.

Ik kom uit een grote familie, deels met een agrarische achtergrond. Van mijn
moeder en oma’s heb ik geleerd, om de schoonheid van de natuur in de directe
omgeving te zien. Ik heb van hen geleerd, dat wij allemaal deel uitmaken van
een kwetsbaar ecosysteem. Mijn vader was werkzaam in een slachterij. Hij
benadrukte het belang van de herkomst en waarde van ons voedsel. Mijn
kinderen hebben mij geleerd dat het soms nodig is om flexibel te zijn en onze
plannen aan te passen. In mijn familie vertegenwoordigen we diverse politieke
overtuigingen, waardoor ik heb geleerd dat in gesprek blijven, essentieel is om
verder te komen.

Sinds twee jaar geef ik maandelijks een Lutkemeerommetje. Toen in 2022 Ahold
had besloten om zich niet te vestigen in deze polder, ging ik ervan uit dat de
politiek zou inzien hoe belangrijk het is om dit bijzondere gebied te koesteren
voor de toekomstige generaties. Een verkeerde aanname.

Ik ben op mijn fiets gesprongen, en heb aan boerin Trijntje van boerderij De
Boterbloem toestemming gevraagd om wandelingen te organiseren in dit gebied.
De wandelingen aan de rand van de stad zijn een succes. In weer en wind en op
droge hete dagen, komen mensen uit de stad, uit de provincie, en inmiddels ook
wetenschappers uit het buitenland naar de Lutkemeerpolder. Het is een korte
wandeling in de polder waarin ik uitleg dat we over de bodem van een oud meer
lopen. We lopen door de oude boomgaard met hoogstam fruitbomen. Ik laat zien
hoe deze unieke grond vol nutriënten, ons van gezond lokaal voedsel en schone
lucht voorziet.

Kinderen van de Johannesschool, de Amsterdammertjes van het jaar, kwamen
op een gure regenachtige dag, de 1e boom planten voor hun grote
voedselbosproject. De kinderen bleven nog uren buitenspelen in de modder.



Dappere en vasthoudende mensen, zoals geanonimiseerd, hebben jarenlang 
gestreden voor behoud van de polder, waardoor er in ieder geval al 3 hectare is 
behouden. Hier zitten nu 4 succesvolle bedrijven. Die voorzien ca 12 mensen van 
werk, tientallen vrijwilligers van een fijn moment. Honderden mensen van gezond 
en betaalbaar eten. Er zit een kwekerij met prachtig biologisch plantgoed. Hier is 
veel behoefte aan. Deze bedrijven gaan zeer zorgvuldig om met het water en de 
bodem. Ook niet onbelangrijk: ze zijn goed bereikbaar met tram 1 en bus 63. 
Welk agrarisch bedrijf heeft een tramlijn verbinding?

Duizenden bewoners, scholieren en studenten heb ik laten turen naar de
horizon,nu kan dit nog. Je ziet de hazen, een kievit, de ooievaars, en de
fazanten. Ik wijs naar het naastgelegen NNN gebiedje. We dreigen onze laatste
horizon met de ommelanden te verliezen achter een grote hoge muur. Stadsdeel
Nieuw West is ingesloten tussen Schiphol en de haven.

Het voornemen om een groot deel van deze vruchtbare polder te bebouwen met
megalomane distributiehallen voor vastgoedinvesteerders zoals Proptimize, heb
ik nooit begrepen. Waarom zouden we een plek vol leven, de laagst gelegen
polder van Amsterdam, nog verder willen omvormen tot een distributiecentrum?
Logistiekexperts raden deze locatie af1. Oa. vanwege de slechte aansluiting met
de snelweg. Is dit hoe wij duurzaam omgaan met onze schaarse ruimte?

Gelukkig is er een prachtig alternatief: Voedselpark Amsterdam,2 een
natuurinclusief bedrijventerrein! Een modern plan voor de 60 hectare die er nu
nog zijn. Wanneer je 3 hectare kan behouden, dan moet dit toch ook met de
overige hectares kunnen?

Ruim 20.000 Amsterdammers en meer dan 40 partner- organisaties - roepen u
op om nu écht sociale en duurzame keuzes te maken! We krijgen steun van het
waterschap. Het gaat over het ontmoeten van culturen en verschillende
generaties. Het gaat over het verbinden van stad en platteland. Helaas ontbreekt
het nu aan tijd om dit plan uitgebreid toe te lichten.

De beslissing om deze polder te vernietigen, zou nu niet meer worden
gemaakt. Laat u niet misleiden door vage bierviltjes berekeningen en
zogenaamde onomkeerbare beloftes uit het verleden. Als commissie kunt u het
verschil maken en laten zien waar de waarde van ons land echt ligt: een

2 Stadsreporters Lutkemeerpolder

1Waarom een distributiecentrum in de Lutkemeer ondoordacht en niet noodzakelijk is

https://www.youtube.com/watch?v=gJ-yjzTYOOQ
https://www.linkedin.com/pulse/waarom-een-distributiecentrum-de-lutkemeer-en-niet-rademakers/?trackingId=hynK%2BxazQWasroNuwWJXAw%3D%3D


gezonde toekomst voor iedereen. Ook de 170.000 inwoners van Amsterdam
Nieuw West, moeten kunnen rekenen op uw steun.

Plannen en afspraken kan je altijd herzien, daar is lef voor nodig.

SADC, waar u aandeelhouder van bent, gaat in rap tempo door met de
vernietiging van het gebied, waanzin. Er zitten al vogels te broeden. De partiële
herziening moet nog worden besproken in de raad. Ons, mijn, verzoek, ga in
gesprek met de gemeente Amsterdam: zet huidige plannen voor een
stadslogistiek centrum ‘on hold’ en toets deze aan brede welvaart eisen.

Keer het tij in de Lutkemeerpolder. Nu kan het nog!

Ik wens u veel wijsheid en ik nodig u (voor wie dat nog niet heeft gedaan) uit
voor een Lutkemeerommetje. Red ons Groen!

Tot ziens, Met vriendelijke groet,

geanonimiseerd

Lid kernteam Voedselpark Amsterdam

Bewoners laten het plan Voedselpark Amsterdam in een filmpje van 7 minuten
zien https://www.youtube.com/watch?v=gJ-yjzTYOOQ

https://redonsgroen.nl/
https://www.youtube.com/watch?v=gJ-yjzTYOOQ
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